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گفت وگو

  کوتاه 
فارس: فرشاد فرجی مدافع تیم پرسپولیس با پیشنهاد 
تیم فولاد خوزستان روبه رو شده است. این در حالی است که 
علیرضا منصوریان سرمربی تیم فولاد در روزهای اخیر از این 
تیم جدا شد. جدایی منصوریان از فولاد این شائبه را به وجود 
آورد که شاید جذب فرجی توسط این تیم منتفی شود اما گویا 
پرونده این انتقال همچنان باز است. مدیران باشگاه فولاد 
همچنان خواهان جذب فرجی هستند و قرار است بزودی 
مذاکرات جدی بین مسئولان این باشگاه و مدیران پرسپولیس 
برای این انتقال صورت بگیرد. فرجی تا اینجای لیگ شانس 
زیادی برای بازی کردن در پرسپولیس پیدا نکرده و به همین 

دلیل بی میل نیست تا به تیمی برود که بتواند بازی کند. 

بیــن المــلل 
  روزنامه سعودی اسپورت عربستان در شماره دیروز خود 
مدعی شد که محمد صلاح تا ۴۸ ساعت دیگر پیراهن الاتحاد را 
برتن خواهد کرد. با وجود اعلام صریح باشگاه لیورپول و سرمربی 
این تیم که محمد صلاح را نخواهند فروخت، باشگاه الاتحاد 
عربستان و رسانه های این کشور بی خیال این بازیکن مصری 
نیستند. بسیاری محمد صلاح را بهترین بازیکن عرب تاریخ 
می دانند و به همین خاطر عربستانی ها می خواهند با آوردن این 
بازیکن همه نگاه ها را معطوف به لیگ خود کنند و زمینه را برای 
جذب دیگر بازیکنان بزرگ فوتبال جهان مهیا سازند. یورگن 
کلوپ روز جمعه گذشته در نشست خبری قبل از دیدار تیمش 
تاکید کرد که صلاح را به هیچ قیمتی نخواهند فروخت و باشگاه 
شدیدا به این بازیکن نیاز دارد. سعودی اسپورت در شماره دیروز 
خود نوشت که صلاح با الاتحاد به توافق نهایی رسیده است و تا 
۴۸ ساعت دیگر رسما عضو این باشگاه می شود. الاتحاد برای 
جذب صلاح حاضر است که ۱۰۰ میلیون یورو به لیورپول 
بود و مهم تر از آن حقوق این بازیکن را هم ۷ برابر رقم کنونی 

اسطوره کند که در لیورپول دریافت می کند. محمد صلاح 
باشگاه لیورپول به شمار می آید. او بهترین گلزن 
تاریخ باشگاه در لیگ جزیره است و محبوبیت 

بسیار بالایی در بین هواداران 
تیمش دارد. باید دید آیا این 
بازیکن هم مانند بسیاری 
از بازیکنان بزرگ فوتبال 
جهان وسوسه می شود یا 
اینکه ترجیح می دهد که 
همچنان به حضورش در 

لیورپول ادامه دهد. 
 

سنگین ترین شکست بسکتبال ایران  
در جام جهانی 

تسنیم: تیم ملی بسکتبال ایران، ظهر امروز 
شنبه، نخستین دیدار خود در جام جهانی 2۰23 
را مقابل برزیل در جاکارتا برگزار کرد و مغلوب 
حریف خود شد. ترکیب شروع کننده بازی و 
نیمکت نشینی حامد حدادی، نشان از تفکرات 
متفاوت هاکان دمیر، سرمربی ترکیه ای تیم 
ایران برای حضور در جام جهانی بود. تفکرات 
دمیر اما تا نیمه کوارتر نخست هم استحکام 
خود را حفظ نکرد و او مجبور به تغییر همه 
بازیکنان خود شد. تیم ملی تا ۱5 ثانیه پایانی 
کوارتر اول به امتیاز ۱۰ هم نرسیده بود تا اینکه 
سرانجام شوت 3 امتیازی سجاد مشایخی، 
امتیاز ۱2 را برای ایران به ثبت رساند. برزیل در 
این کوارتر 33 بر ۱2 برنده شد. برزیل در کوارتر 
دوم نیز، شجاعانه و جنگنده بازی کرد و خیلی 
راحت امتیاز گرفتند. در مقابل تیم ایران در توپ 
گردانی و تبدیل آن به امتیاز، ناموفق بود. ایران 
در کوارتر دوم نیز ۱3 بر 2۴ شکست خورد تا 
نیمه نخست را 25 بر 5۷ واگذار کرده باشد. فشار 
حملات برزیل در کوارتر سوم کمتر و از طرفی 
تلاش بازیکنان ایران برای کسب امتیاز بیشتر 
شد. اختلاف امتیاز ایجاد شده به حدی بود که 

اجازه بازی سبک تر را به برزیل می داد. 

خارج ازمستطیل سبز

رئیس جنجالی فدراسیون فوتبال  
اسپانیا ۳ ماه تعلیق شد 

به گزارش اسپورت، واکنش ها به رفتارهای 
غیرمتعارف رئیس فدراسیون فوتبال اسپانیا در 
جشن قهرمانی تیم ملی فوتبال زنان این کشور 
در جام جهانی ادامه دارد. فدراسیون بین المللی 
فوتبال )فیفا( اعلام کرد که لوئیس روبیالس، 
رئیس فدراسیون فوتبال اسپانیا برای ۹۰ روز از 
کلیه فعالیت های فوتبالی معلق است و قرار است 
در این مدت تحقیقات درباره پرونده او انجام 
شود. پرونده ای در روز جمعه 
برای رسیدگی به اقدامات 
روبیالس در کمیته انضباطی 
فیفا گشوده شده و باید دید 
در نهایت چه جریمه ای 
برای رئیس فدراسیون 
فوتبال اسپانیا در نظر 

گرفته می شود.

خبـــــر

مشکل نبود زیرساخت ها در فوتبال 

قرعه کشی رقابت های لیگ قهرمانان انجام شده و در حالی 
که فوتبالدوستان ایرانی امیدوار به حضور ستارگان فوتبال 
 VAR جهان در ایران هستند اما ممکن است به دلیل نبود
این اتفاق رخ ندهد. تمام مسئولانی که گفته بودند سیستم 
کمک داور ویدئویی وارد ایران می شود دروغ گفتند و آسیب 
آن به تیم های باشگاهی مان رسید. در چند سال گذشته به 
خصوص در یکی دو سال اخیر وعده ورود VAR را دادند و 
حتی فصل پیش گفتند از نیم فصل دوم از این تکنولوژی 
استفاده می کنیم، اما فصل تمام شد و اتفاقی رخ نداد. تا دو 
سال پیش تیم های عربستانی به ایران نمی آمدند و بهانه آنها 
 VAR این بود امنیت نداریم. حالا که این مسأله حل شده چون
نداریم. شاید بزرگ ترین ننگ برای فوتبال باشگاهی ما باشد 
به خاطر VAR در زمین ثالث بازی کنند. همه مشکلات به 
خاطر دروغ های عزیزانی است که به جای حمایت از باشگاه ها، 
پای آنها را می گیرند تا جلو نروند. کمیته انضباطی ساخته 
شده تا تیم ها را بچزاند اما اگر تیمی قهرمان شد به آن تیم بابت 
قهرمانی اش پاداشی نمی دهند در حالی که آن تیم میلیاردها 
تومان هزینه کرده تا قهرمان شود. کریستیانو رونالدو، نیمار، 
کریم بنزما، سادیو مانه و دیگر ستاره هایی که در تیم های 
عربستانی هستند حضورشان در ایران اعتبار است و امیدوارم 
به خاطر نبود تکنولوژی مهمی که خیلی کشورها دارند 
طوری نشود که نتوانند به ایران بیایند. اصلًا ما نمی توانیم 
فکر جذب چنین بازیکنانی را بکنیم چون آنها بیایند کجا 
تمرین کنند؟ زمین چمن ۷۰ درصد ورزشگاه های ما خراب و 
فاقد استاندارد هستند. کسی که خواب است را می توان بیدار 
کرد ولی کسی که خودش را به خواب زده نمی توان بیدار کرد. 
عزیزان مسئول نمی خواهند بیدار شوند. گروه پرسپولیس 
سخت تر از دیگر تیم های ایرانی است ولی این تیم در چند 
سال اخیر دو بار به فینال لیگ قهرمانان رفته و بسیار حریف 
سرسختی برای رقبایش خواهد بود. پرسپولیس از لحاظ فنی 
و تیمی از رقبایش بهتر است و آنها باید از نماینده ما بترسند. 
الدحیل قطر که قبلا دو سه بار به پرسپولیس باخته و استقلال 
تاجیکستان هم نمی تواند برابر پرسپولیس کاری را از پیش 
ببرد. النصر هزینه زیادی کرده و دو ستاره خیلی مهم دارد. 
کریستیانو رونالدو و سادیو مانه بازیکنان خطرناکی هستند 
و باید برای کنترل کردن آنها برنامه داشت. با مهار بازیکنان 
اثرگذار النصر امکان کسب نتیجه وجود دارد. البته پرسپولیس 
چهار مهاجم از دست داده و شهاب زاهدی و یاسین سلمانی 
را گرفته که هیچ کدام مهاجم هدف نیستند. فصل قبل شیخ 
دیاباته و لئاندرو پریرا را گرفتند که هر کدام یک گل زدند. 
به خصوص دیاباته که نوع بازی او با تفکرات و سبک بازی 
یحیی گل محمدی متفاوت است. من که 5۰ ساله هستم اگر 
یک فصل در خط حمله پرسپولیس بازی کنم 5 گل می زنم، 
اگر نزدم در میدان آزادی دارم بزنید. زیرساخت های لازم 
را در اختیار نداریم و هزینه هایی که می کنیم هم مدیریت 
نمی شود. در مورد دو نماینده دیگرمان هم مسلما سپاهان 
شانس خوبی برای صعود به مرحله بعدی دارد چون از معدود 
باشگاه های دارای ساختار ایران است. در گروه آسان تری از 
پرسپولیس قرار دارد و می تواند از گروه صعود کند. نساجی 
مازندران هرچقدر هم انگیزه و امید داشته باشد چون عقبه 
ندارد و بدون تجربه در لیگ قهرمانان است امکان آنکه از گروه 

خود صعود کند خیلی کم است. 

محمود کلهر پیشکسوت پرسپولیس در 
خصوص دیدار هفته سوم این تیم مقابل 
ذوب آهن و قرعه این تیم در لیگ قهرمانان 

صحبت کرد. 
   درباره تساوی سرخپوشان مقابل 
ذوب آهن در هفته سوم لیگ برتر چه 

نظری دارید؟
 پرسپولیس روی اشتباهات فردی خودش 
باعث شد که ذوب آهن جلو بیفتد، اما نیمه 
دوم با تعویض هایی که گل محمدی کرد یک 
بازی یک طرفه را دیدیم. البته مشاهده کردیم 
که تعویض ها چقدر تأثیرگذار بود به خصوص 
تعویض گولسیانی که حضورش باعث شد 
پرسپولیس بازی را به تساوی بکشاند و تیمش 
را از شکست نجات بدهد. بازی کاملًا یک 
طرفه ای به نفع پرسپولیس در جریان بود و 
مخصوصاً در نیمه دوم که پرسپولیس سراپا 
حمله بود. ذوب آهن برای مساوی آمده بود 
و با تعداد نفرات زیاد سعی می کرد فضا به 
پرسپولیس برای طراحی حمله ندهد که کار 

را برای سرخپوشان دشوار کرده بود. 
   درباره گل به خودی سروش رفیعی 

نظر شما چیست؟
بازیکن  که  رفیعی  که  کردم  تعجب   
تأثیرگذاری است نیمه اول چقدر اشتباهات 
فردی داشت. فکر می کنم این اتفاق در بعضی 
مواقع هم افتاد و دیدیم که سروش پشت ۱۸ 
قدم دچار اشتباهات فردی شد؛ نمی دانم شاید 
مشکل خاصی داشت. او خیلی روی فرم نبود و 
یک گل به خودی هم زد. به نظرم بیرانوند هم 
فکر نمی کرد که ضربه رفیعی چنین شدتی 
داشته باشد. سرعت توپ زیاد بود و بیرانوند 
آن طرف دروازه بود و فکر می کرد سروش توپ 
را به نعمتی می دهد و او به علیرضا می دهد تا از 
دروازه بازی را شروع کند. این مشکل اساسی 
از خط هافبک پرسپولیس بود و شاید بیرانوند 
هم زاویه درستی نداشت و گل دریافت کرد. 

  ارزیابی شما از قرعه پرسپولیس 
چیست؟

گروه سختی است؛ تیم های عربستانی 
فوق العاده سرمایه گذاری کرده اند و خودشان 
را تجهیز کردند، بهترین بازیکنان را به خدمت 
گرفتند و این بازی ها به درد ما می خورد و با 
انگیزه تر در این مسابقات حضور پیدا می کنیم. 
تبلیغات وسیعی برای لیگ عربستان می شود و 
این تیم ها به لیگ قهرمانان آمدند تا خودشان 
را نشان دهند و قهرمان شوند. به نظرم این ها 
به فوتبال ما کمک می کند که بهتر تجهیز 
بشویم و تدارک و برنامه ریزی درستی داشته 
باشیم تا مقابل این تیم ها به مشکل نخوریم 

که این توانایی را داریم. 

اسماعیل حلالی 
 کارشناس فوتبال 

کلهر:
پرسپولیس 

گروه سختی 
در آسیا  دارد 

رونالدو سه گل به ثمر رساند تا 
النصر 5-0 الفاتح را شکست 
دهد. پیرس مورگان اریک تن 
هاخ و باشگاه منچستر یونایتد 
را برای از دست دادن رونالدو 

سرزنش کرد. 

تاتنهام دیروز با دو گل 
توانست برابر بورنموث پیروز 
شود و به دومین پیروزی 
متوالی فصل خود دست پیدا 
کند. فعلا غیبت هری کین به 

چشم نیامده است. 

منتظر محمد بعد از ماجراهای 
عبور  بحث  در  آمده  پیش 
استقلال از سقف بودجه با نظر 
ساکت الهامی سرمربی استقلالی 
مس رفسنجان به این تیم رفت و 

پیراهن نارنجی برتن کرد. 

ت
شــ

س نو
عک

        جابه جایی   سرزنش برد بدون کین

کفاشیان:  عربستانی ها هر کاری کنند به ایران نمی رسند 
علی کفاشیان رئیس اسبق فدراسیون 
عربستانی ها  روز گذشته گفت:  فوتبال 
هرکاری کنند در فوتبال به ایران نمی رسند. 

   قرعه لیگ قهرمانان 
علی کفاشیان در پاسخ به این سوال که با 
توجه به قرعه کشی لیگ قهرمانان آیا شرایط 
لازم برای میزبانی تیم های ایرانی مثل VAR و 
شرایط زیرساختی ورزشگاه ها فراهم خواهد 
شد، گفت: الان یکی از بحث های مهم ما 
کسب میزبانی است  . برای این منظور نیز 
باید استادیوم ها و تجهیزات مان خوب باشد. 
اگر شرایط استادیوم ها مناسب نباشد، مانند 
قبل که AFC تصمیم گرفت بازی نمایندگان 
ما در کشور ثالث برگزار شود، بازهم این اتفاق 
بیفتد باید همه تلاش خود را به کار بگیریم 
زیرا آماده کردن این تجهیزات، یک مسأله 

مملکتی است . 
   ورود VAR به کشور 

رئیس اسبق فدراسیون فوتبال درمورد 
اینکه آیا مدیران امروز این رشته توانایی 
وارد کردن VAR را دارند، گفت: باید اراده ای 
قوی پشت این قضیه باشد . اگر زور نباشد به 
همین شکل کارمان را ادامه می دهیم . قطعا 
باید این کار انجام شود و کیومرث هاشمی 
که خودش کاملا ورزشی است و یک تا دو 
سال سرپرست فدراسیون بوده، اهمیت این 
کار را می داند. ان شاءا... هماهنگی و حمایت 
دولت صورت بگیرد تا VAR را بیاوریم. برخی 
شرکت ها حاضر هستند این سیستم را اجاره 
بدهند تا لیگ قهرمانان برگزار شود . سپس 

باید تجهیزات را کامل کنیم. 
  ورزشگاه آزادی 

کفاشیان درخصوص اینکه آیا با وضعیت 

فعلی ورزشگاه آزادی، ناظران AFC مجوز 
ورود این سیستم را به صورت اجاره ای 
خواهند داد، تاکید کرد: متاسفانه ساخت 
پله ها و سکوهای ورزشگاه آزادی شرایط 
مطلوبی ندارد. روندی هم که شروع کرده اند، 
مدت ها ادامه دارد. اگر آذر یا دی دین کار 
انجام شود، خیلی خوب است. وی درمورد 
اینکه با توجه به شرایط نامطلوب ورزشگاه 
آزادی و گلایه های یحیی گل محمدی 
ایرانی ها می توانند از عربستانی ها در این 
ورزشگاه میزبانی کنند، گفت: زمین ورزشگاه 
آزادی به نسبت سایر ورزشگاه ها بهترین 
است. چند وقت قبل هم گفتم حاضریم 
برای بازیکنان بیش ترین خرج را بکنیم اما 
حاضر نیستیم بخشی از این مبالغ را صرف 
استادیوم ها کنیم. می دانیم زمین چمن ها 
شرایط نامطلوبی دارد اما اگر به کشورهای 
عربی نگاه کنیم  می بینیم چه استادیوم های 
مجهزی دارند. وقتی نمایندگان کشورهای 
عربی به اینجا بیایند، دوربین هایشان شرایط 
ما را نشان می دهند که اصلا خوب نیست. 
یاد سالی می افتم که زمین ورزشگاه آزادی 
را درست نکرده بودند و پس از بارش باران، 
تبدیل به یک استخر شده بود. مدت زیادی 
گذشت تا پس از دیدن این زمین، شرایط را 

درست کنند. 
   بازی با نمایندگان عربستان 

نایب رئیس اسبق AFC درمورد احتمال 
برگزاری مجدد دیدار تیم های ایرانی و 
عربستانی در کشور ثالث، پاسخ داد: اکنون 
که مشکلی وجود ندارد. بازی  ها باید قطعا 
برگزار شود زیرا روابط بسیار خوب و حسنه 
است. باید عربستانی ها برای بازی به اینجا 

بیایند و اگر آنها نیایند، ما هم نمی رویم. 
ان شاءا... عربستانی ها می آیند و بازی های 
خوبی می کنند. تنها نگرانی من این است 
که نمایندگان کشورمان مقابل تیم های این 
کشور خوب بازی کنند و وارد موارد دیگری 
نشویم. کفاشیان در پاسخ به هزینه های 
هنگفت عربستانی ها، گفت: عربستانی ها 
هرکاری کنند به ایران نمی رسند زیرا ما 
استعدادهای خیلی خوبی داریم. ممکن 
است آوردن بازیکنان خوب، مسکنی برای 
دوره کوتاه آنها باشد اما دلیل نمی شود 
فوتبال شان هم رشد کند. الان ببینید برای 
2 سال فراخوان داده ایم که ۱۴ هزار پسربچه 
و ۶ هزار دختر تحت پوشش قرار گرفتند 
و با عشق و علاقه کار کردند. امروز دیدید 
چه بازیکنان خوبی بین این دختران بودند. 
اگر بخواهیم این ظرفیت را به 2۰ هزار نفر 
برسانیم مشکل داریم. اگر بخواهیم این تعداد 
را به ۱۰۰ هزار نفر برسانیم، امکانات مان 
کم است. همه استادیوم های ما در حال از 
بین رفتن هستند. اصلی ها را نمی گویم و 
استادیوم های فرعی را می گویم که بچه ها در 
آن تمرین کنند. باید بخش خصوصی را فعال 
کرده و امکانات را در اختیارشان بگذاریم. 
قطعا بودجه هایی که در فدراسیون ها داریم 
برای ساخت و ساز نیست. بودجه وزارت 
ورزش هم کافی نیست فقط باید به این سمت 
حرکت  کنیم که بخش خصوصی این ساخت 

و سازها را انجام بدهد. 
   خصوصی سازی 

اینکه خصوصی سازی  مورد  در  وی 
سرخابی ها نیز شرایط مطلوبی پیدا نکرد، 
اظهار داشت: استقلال و پرسپولیس را 

کاری ندارم. بار قبلی که اسم آوردم، برخی 
باشگاه های بزرگ که بیش از ۸۰۰ میلیارد 
هزینه می کنند، ناراحت شدند. آنها می توانند 
با هزینه ای استادیوم جدیدی را ساخته 
یا استادیوم فعلی خود را آباد کنند، اما 
ورزشگاه فعلی شان صدای تیم های دیگر 
را هم درآورده است. رئیس اسبق فدراسیون 
در واکنش به این ادعای مهدی تاج که خیلی 
از امور از دست او خارج است و آیا در دوره 
ریاست خودش نیز وضعیت به همین شکل 
بود، گفت: قطعا مواردی است. فوتبال مربوط 
به کل کشور می شود. زمانی یادم است در 
دوره ریاست خودم یک تیم سوری برای 
بازی در مشهد دعوت شده بود، اما به دستور 
وزیر وقت ورزش استادیوم را به روی آن 
تیم بستند. وقتی تجهیزات و امکانات یک 
کشور با هم هماهنگ نباشند، فضای کار 
بسته می شود و ممکن است مشکلاتی پیش 
بیاید. مهم ترینش حق پخش است. موقعی 
می آیند و می گویند این حق پخش باید در 
کل ورزش تقسیم شود، اما فوتبال حرفه ای 
امروز خودش ایجاد کننده حق پخش و 
تبلیغات است. اگر حق پخش را بدهند، این 
قضایا مدیریت می شود. فوتبال رو به جلو 
می آورد و استادیوم ها ساخته می شود. برخی 
تیم های ۸۰۰ میلیاردی حاضر نیستند برای 
زمین خودشان میلیونی هزینه کنند. ما زیر 
بار زور نمی رفتیم و در برخی مواقع سعی 
می کردیم جلوی کار را بگیریم. یا روز به روز 
افت می کنیم یا کار درست می شود. امیدوارم 
هاشمی طرح را در دولت مطرح کرده و 
بخش خصوصی انگیزه بدهد تا بتوانند ورزش 

را پیشرفت بدهند.  

ایران که در لیگ ملت ها  لیبال  تیم ملی وا
نتوانسته بود عملکرد قابل قبولی داشته باشد، 
امیدوار بود که در ارومیه جبران کند و عنوان 
قهرمانی را به خود اختصاص دهد اما برابر ژاپن 
فینال  دیدار  گزارش مهر،  به  خورد.  شکست 
بین  آسیا  مردان  قهرمانی  لیبال  وا مسابقات 
تیم های ملی ایران و ژاپن از ساعت ۱۸ دیروز شنبه 
۴شهریور( در سالن غدیر ارومیه برگزار شد و  (
در پایان سامورایی ها 3 بر صفر به برتری رسیدند 
و جام قهرمانی را بالای سر بردند. بهروز عطایی 
سرمربی تیم، محمد موسوی، میلاد عبادی پور، 
میثم صالحی، امین اسماعیل نژاد، محمد طاهر 

وادی و محمدرضا حضرت پور را به میدان فرستاد.

   ست اول؛ ۲5 به ۲0 به سود ژاپن
اولین امتیاز در شرایطی برای تیم ژاپن ثبت 
شد که توپ یک رفت و برگشت جذاب بین هر دو 
تیم داشت. هواداران ارومیه ای با هر توپ به شدت 
بازیکنان والیبال ایران را تشویق می کردند. در ست 
اول هر دو تیم بازی پایاپای ارائه دادند. هواداران 
با سوت های بی امان و تشویق های مکرر یار هفتم 

ملی پوشان والیبال شده بودند.
اولین وقت استراحت فنی با برتری ایران همراه 
بود اما ژاپنی ها در دقایقی از بازی توانستند اختلاف 
امتیاز را به عدد 3 برسانند و ژاپن با برتری ۱۶ بر ۱3 
به وقت استراحت فنی دوم رسید. در ادامه هماهنگی 
خوب بازیکنان اختلاف امتیاز را به یک رساند، 
هواداران ارومیه ای بی وقفه بازیکنان ایران را تشویق 

می کردند. در لحظات پایانی بازی، باز هم ژاپن 
اختلاف امتیاز را به عدد 3 رساند و در نهایت توانست 

ست اول را 25 بر 2۰ به سود خود پایان دهد.

   ست دوم؛ ۲5 بر ۱۸ به سود ژاپن
اولین امتیاز در شروع ست دوم برای ایران به 
دست آمد، اما ژاپنی ها خیلی زود آن را جبران 
کردند و بازی با نتیجه 3 بر 3 به تساوی کشیده شد. 
جو ورزشگاه غدیر یک صدا بازیکنان تیم را تشویق 
می کرد تا راهی برای کسب عنوان قهرمانی در این 
فینال حساس باشد، اما ژاپن حریف سرسخت 
ملی پوشان والیبال بود و به سرعت دو امتیاز دیگر 
جلو افتاد تا اولین وقت استراحت فنی با برتری این 

تیم همراه باشد.
در ادامه بازیکنان ژاپن ۴ امتیاز پیش افتادند و 
نتیجه ۱۱ بر ۸ به سود ژاپن شد، سرمربی تیم ملی 
ایران هم برای دومین بار تقاضای وقت استراحت 
کرد. در ادامه همچنان ژاپن تیم برتر میدان بود 
و ایران با ۷ اختلاف امتیاز از حریف خود عقب بود. 
حمایت هواداران هم از تیم ملی ثمری نداشت و این 
ست با نتیجه 25 بر ۱۸ به سود ژاپن به پایان رسید.

   ست سوم؛ ۲5 بر ۱۸ به سود ژاپن
اولین امتیاز در شروع ست سوم برای ایران ثبت 
شد. سرمربی تیم ملی در شروع بازی دو تعویض 
انجام داد و محمد فلاح و آرمان صالحی را به زمین 
فرستاد. در این ست ژاپن چند امتیاز سرویس را 
از دست داد ولی با این حال به اولین امتیاز وقت 

استراحت فنی رسید. در ادامه با برخورد توپ به 
آنتن چند دقیقه بازی متوقف شد. هماهنگی خوب 
بازیکنان ژاپن در این ست هم منجر به برتری آنها 
شد، و در نهایت سامورایی ها با اقتدار توانستند ایران 
را در خانه اش شکست دهند و جام را به سرزمین 

آفتاب تابان ببرند.
 

   موفقیتی جدید برای قطری ها 
 همچنین تیم ملی والیبال قطر با پیروزی برابر 
چین برای نخستین بار در مسابقات قهرمانی آسیا 
روی سکو رفت و عنوان سوم را به خود اختصاص 

داد.
به گزارش  مهر، در آخرین روز از مسابقات 
قهرمانی آسیا در مرحله رده بندی دو تیم قطر و 
چین برای کسب عنوان سومی و چهارمی از ساعت 
۱5 در ورزشگاه ۶ هزار نفری غدیر به مصاف هم 
رفتند.این بازی در شرایطی برگزار شد که تیم ملی 
والیبال ایران از ساعت ۱۸ میزبان تیم والیبال ژاپن 
در مرحله فینال است، بنابراین تماشاگران ارومیه ای 
چند ساعت مانده به بازی ایران در ورزشگاه حاضر 
شدند و از حالا با تشویق بی امان و سوت های کر 
کننده یار تیم ملی ایران شدند.بازی دو تیم قطر و 
چین با استقبال پرشور هواداران ارومیه ای برگزار و 
در نهایت قطر توانست با نتایج )25 بر 23، 25 بر 
۱۹ و 25 و ۱۸ و با نتیجه 3 بر صفر برنده این میدان 
شود.به این ترتیب تیم ملی والیبال قطر در مرحله 
رده بندی مسابقات قهرمانی آسیا در جایگاه سوم 

قرار گرفت و چین در جایگاه چهارمی ایستاد.
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